

Referat til kretsstyremøte nr. 3

Digitalt møte **søndag 19/08 2024 klokken 19:00 - 21:00.**

Møtelink: <https://meet.google.com/ekm-pmus-gmq>

Eller slå nummeret: (NO) +47 21 40 05 64 PIN-kode: 167 159 024#

Deltok: Haakon Brunn-Larsen, Therese Minge, Thomas Karlsen, Denise De Jong, Marianne Stensland, Tore Nordmand Ruud

Deltok ikke: Øyvind Pettersen, Jim Skare

I – Informasjonssak

D – Drøftingssak

B – Beslutningssak

Agenda

1. B - Konstituering av møte

- Valg av møteleder - Tore Nordmand Ruud
- Valg av referent - Denise De Jong
- Godkjenning av innkalling -godkjent

2. D - Er det noe fra forrige gang?

3. Kommende eller gjennomførte arrangementer

Gjennomførte

- Emnekurs 14. august - Marianne
- 8 deltakere, alle besto, lærte om livredning i vann.
-
- Sosial ledersamling 16. august - Tore
- 28 deltakere, 31 påmeldte (3 stk møtte ikke, med gyldig grunn)
- Vi var på Trøgstad bygdemuseum, fikk omvisning, og serverte vafler og kaffe.
-

Kommende

- Sommertreff på Tredalen 21. august - Thomas
- Friluftsfest 30. august - 01. september - Kristian
-
- Minileir Follo krets 6. september - 8. september - Thomas
- Monopol tema, 500 kr per pers, er i Drøbak
-

- Rover 5-kamp: 20.-22. september Tønsberg - Thomas
- Info ligger på Spond (rovere i østre Østfold krets) og på øøk sin nettside
-
- Småspeiderløft: 28. september - Godkjennelse av budsjett - Kristian / Thomas
- Skal være på Klatring på grensen, mer info kommer
- Budsjett er godkjent
- Kristian kontakter forbundet og speider sport om att vi kan kanskje få sponsa gaver, ellers utgår gaver i år
-
- NM - Evaluering 28. september Halden/Fredriksten Festning

4. Liten gjennomgang av google chat - Tore

-Det ble opprettet en Google chat gruppe for kretsstyre og en for kretsstyre med ombud
Gjennomgang av Tore med hvordan chatten fungerer både på PC og på telefon. Oppsett av varsling og lignende.

5. Høstforum - Thomas

- Budsjett - godkjent
- Hvor - Kvernmoen i Aremark
- Tema?
- Økt med lederombud
- Terminliste (Thomas)
- Haik for speiderne på lørdag
- Snakke om styrehonorar (Tore spør Andreas om han kan snakke om det)
- Snakke om Lederrekruttering (Tore tar kontakt med Runar Sørensen (NSF)
- Vise reklamefilmer (for speideren) (Denise og Andreas)
- Økonomi (Kristian)
- Statutter kretskonkurransen tropp (arbeidsgruppe)
- Ledige verv? (Øyvind)
- Invitasjon (Thomas)

6. Eventuelt

- Roverombud og status - Thomas (Denise snakker med Simen)
-
- Utleieansvarlig status - Thomas (Thomas snakker med Jim)
-
- Skal vi spørre hver enkelt speidergruppe i våres krets om hva slags mål de har for det kommende speideråret? - Tore sender mail til alle grupper i øøk, med en spørreundersøkelse.
-
- Speider og roverforum - Påmelding (Thomas har sendt ut Mail til de som ble valgt om påminnelse om påmelding)



- Speidertinget - Påmelding (Thomas har sendt ut en Mail til de som ble valgt om påminnelse om påmelding)

-

7. Borg og Lande speidergruppe - Geir

- Orientering
- Mål om formell sammenslåing med Borg og Lande over nyttår.

-

8. Skiptvet Speidergruppe - Thomas

- Orientering
- 20 speidere (flokk og tropp), 6-7 aktive ledere

-

9. B - Neste møte

- 2. september, kl 20.00